



ACADÉMIE ENTREPRENEURIALE DE PRESCOTT-RUSSELL

Prescott-Russell. Approuvé le 20 octobre, 2014

Sommaire du financement : Financement pour aider à l'embauche de personnes clés pour supporter les activités de l'Académie entrepreneuriale de Prescott-Russell. L'Académie entrepreneuriale de Prescott-Russell est un organisme sans but lucratif qui a comme mandat de fournir des programmes et services entrepreneuriales aux entrepreneurs existants et ceux qui veulent en devenir et de stimuler l'entrepreneurship par l'éducation et la formation. L'Académie est située à Alfred, ON.

Résultats : Accroître le volume d'activités et continuer d'offrir un soutien continue aux coachs, mentorats, et partenaires dans Prescott-Russell et l'Est ontarien. Ce projet créera 2 nouveaux emplois.

Coût du projet : 138,000 \$ / PDEO 27,864 \$

ENTREPRENEURIAL ACADEMY OF PRESCOTT-RUSSELL

Prescott-Russell. Approved on October 20, 2014

Funding Summary: Assistance was provided for the hiring of key personnel in order to support the activities of the Prescott-Russell Entrepreneurial Academy. The Entrepreneurial Academy of Prescott-Russell is a non-profit organisation that provides programs, entrepreneurial services to existing entrepreneurs and those who hope to become entrepreneurs, and stimulates entrepreneurship through education and training. The Academy is located in Alfred, ON.

Outcome: Increase the volume of activity in Prescott-Russell and Eastern Ontario and continue to offer support to coaches, mentors and partners. This project will create 2 new full time jobs.

Project Cost: \$ 138,000 / EODP: \$ 27,864